
Collegereactie ingediende moties en amendementen - kadernota 2021 - 2024

Onderwerp

Portefeuille- 
houder Pre-advies Toelichting op pre-advies [versie - 2 juni]

M1 INGETROKKEN

M2

IP, 
FvO, 
SP, 
CU, 
PVV

Verkeerslichten 
Larserdreef- 
Ketelmeerstraat-
Torenvalkweg

AANGEPAST /
MEER INDIENERS

[PREADVIES VAN 
NEUTRAAL NAAR 
POSITIEF]

P. Schot Positief

In het oorspronkelijke preadvies gaf het college aan bereid te zijn het
effect te onderzoeken van het afsluiten van de middenbermen. Hierbij
werd aangegeven dat de kosten van dit onderzoek worden geschat op
maximaal €20.000 en dat daar geen dekking voor aanwezig is. Het
college heeft aangegeven positief tegenover deze motie te staan indien
de deking hiervoor wordt aangegeven.  

In deze gewijzigde motie worden een viertal dekkingsmogelijkheden
genoemd, wat maakt dat het college positief kan adviseren op deze
motie. In het geval deze motie wordt aangenomen zal het college deze
€20.000 onttrekken uit de reserve ontwikkeling stad (vanuit de voor de
raad beklemde middelen).

M3

JL, GL, 
PvdA, 
FvO, 
CDA, 
D66

Voorkomen kansloze 
corona- generatie 
jongeren

MEER INDIENERS

N. den Os Positief

Het college staat positief tegenover deze motie en deelt deze zorgen. 

M4 INGETROKKEN

M5
JL, 

PvdA, 
FvO

Risico Inventarisatie 
Corona-crisis op 
Gemeente Lelystad

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Positief

Het college staat positief tegenover deze motie en hecht er grote
waarde aan de raad in een vroeg stadium te betrekken voor wat betreft
de mogelijke ontwikkelingen en - risico's. Op dit moment wordt
geïnventariseerd wat de directe financiële gevolgen zijn van de
coronacrisis op het rekeningresultaat 2020. Deze informatie zal worden
betrokken in een separaat hoofdstuk in de begrotingsmonitor mei 2020,
welke naar verwachting op 2 juni aan de raad zal worden aangeboden.
Daarnaast wordt er gewerkt aan eenzelfde soort inventarisatie als in
Vlaardingen wordt uitgevoerd, namelijk het gemeentebreed in kaart
brengen van (mogelijke) financiële gevolgen van de coronacrisis op de
meerjarenraming.

M6
JL, 

PVV, 
FvO

Budgetoverschrijding

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Neutraal

Het college staat neutraal tegenover deze motie, in die zin dat het wordt
opgevat als een ondersteuning van de huidige werkwijze. Uiteraard
staat het college wel positief tegenover de actieve informatieplicht
richting de raad en ziet deze motie als een ondersteuning van de
huidige werkwijze. Het college hecht er waarde aan de
informatievoorziening richting de raad gestroomlijnd aan te blijven
bieden in de vorm van de drie periodiek op te leveren
begrotingsmonitoren. In deze rapportages wordt inzicht geboden in de
verwachte afwijkingen ten opzichte van het lopende begrotingsjaar + de
daarbij behorende bandbreedtes. Ook zal de begrotingsmonitor mei
2020 ingegaan op de afwijkingen die gerelateerd zijn aan de
coronacrisis. 

M7 JL

Minder 
Verkeersslachtoffers op 
de Larserdreef

AANGEPAST

P. Schot Ontraden

In de vorige versie van de motie werd het college opgeroepen om de
maximumsnelheid op de Larserdreef te verlagen naar 50 kilometer per
uur. Het college heeft die motie ontraden. Deze motie gaat eigenlijk
over iets anders (in kaart brengen welke onveilige verkeersituaties in
aanmerking komen voor subsidie, de raad voor de begroting hierover
informeren en in de toekomst dit soort onveilige situaties ook zoveel
mogelijk uit de aangehaalde subsidiepot te dekken). Het college
ontraadt deze gewijzigde motie, omdat het de indruk wekt dat dit soort
aanpassingen per definitie gedekt kunnen worden via een subsidie. In
de praktijk vereisen subsidieregelingen altijd een vorm van
cofinanciering, waarvoor dekking dan alsnog naar de kadernota wordt
gekeken. Dit maakt dat er in bepaalde gevallen een wenselijk voorstel
wordt opgevoerd, dat dekking vraagt vanuit het begrotingssaldo.  
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M8
JL, CU, 

FvO, 
PvdA

Extra Aandacht voor 
Kansen voor Kinderen

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Positief

Het college staat positief tegenover deze motie. De jeugdfondsen
worden door het college als een belangrijk middel gezien voor kinderen
(uit minimagezinnen) om mee te kunnen doen. Daarom is er de
afgelopen tijd op diverse manieren gecommuniceerd over de
jeugdfondsen. Zowel via het landelijk platform Sam& (voorheen Kansen
voor Kinderen) als via de lokale campagne Kansen voor kinderen.
Gezien de huidige ontwikkelingen is het goed om de fondsen opnieuw
onder de aandacht te brengen.

M9
LL, JL, 
PVV, 
VVD

Apart hoofdstuk 
Corona Covid 19 in 
Programmabegroting

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Positief

Het college staat positief tegenover deze motie. In de bestuurlijke
boodschap van de kadernota is al aangekondigd dat er in opmaat naar
de programmabegroting enkele scenario's zullen worden uitgewerkt. De
uitwerking hiervan zal op taakveldniveau zichtbaar worden gemaakt in
de programmabegroting. Het idee om in aanvulling hierop een apart
hoofdstuk of paragraaf op te nemen met deze informatie kan bijdragen
aan het overzicht. 

M10 LL

Tolerantie

AANGEPAST

[PREADVIES VAN 
NEUTRAAL NAAR 
ONTRADEN]

P. Schot Ontraden

In het oorspronkelijke preadvies heeft het college aangegeven dat niet
volledig helder was wat met de motie werd beoogd en wat er aan het
college werd gevraagd. De motie is op dit punt gewijzigd en vraagt het
college met 'een plan van aanpak te komen inzake LHBTI+ ouderen,
aangaande sport en welzijn'. 

Het college ontraadt dit amendement. Het opstellen van een plan van
aanpak specifiek voor deze groep is wat het college betreft niet nodig:
de sociale acceptatie van ouderen op gebied van LHBTI+ heeft de
aandacht binnen het Regenboogbeleid. Met Woonzorg Flevoland en
Coloriet is hierover regelmatig contact. Door Bureau Gelijke
Behandeling Flevoland worden trainingen aan het zorgpersoneel
aangeboden (verwezen wordt in het kader hiervan ook verwezen naar
het jaarverslag van het BGBF). Tijdens de huisbezoeken aan ouderen
wordt ook gesproken over eenzaamheid en uitsluiting. Bij signalen
wordt afgestemd met BGBF. Wat betreft acceptatie in de sport wordt
hier door het sportbedrijf meer rekening gehouden. De wijksportwerkers
zijn steeds meer in de wijk aanwezig en doen mee met projecten als
Sociaal Vitaal (oa fitheidstesten en beweegaanbod). Hierbij hebben zij
ook een signalerende functie. Er zijn op dit moment geen signalen dat
ouderen op grond van hun geaardheid worden buiten gesloten.

M11

SP, JL, 
PvdA, 
ML, 
FvO, 
PVV, 
VVD

Toekomstbestendige 
gemeentelijke 
organisatie

AANGEPAST /
MEER INDIENERS

N. den Os Positief

De motie is slechts beperkt gewijzigd, maar qua strekking hetzelfde.
Het college staat daarmee onveranderd positief tegenover deze motie.
Ontwikkelingen in het personeelsbestand in relatie tot de inhoudelijke
opgave vereisen en hebben de continue aandacht. Zo is bijvoorbeeld in
2019 is gestart met een traineepool ten einde pas afgestudeerden
kennis te laten maken met de gemeente Lelystad en (jong) talent te
binden. De komende maanden wordt organisatiebreed gewerkt aan het
opstellen van een strategisch personeelsplan. Een doorkijk voor de
komende jaren waarin onder andere de in de motie genoemde
elementen terugkomen. Kanttekening daarbij is dat er in de motie een
periode van 15 jaar wordt genoemd. Voor onderdelen als vergrijzing is
dat een hanteerbare termijn maar voor heel veel andere onderwerpen
leert de ervaring dat de dynamiek hoger en de voorspelbaarheid lager
is en dat daar gewerkt wordt met kortere tijdspannes. Het college kan
bij deze de toezegging doen de raad uiterlijk 1 juli te informeren over
het proces 'strategisch personeelsplan'.

M12

CDA, 
JL, 

PvdA, 
PVV

Consequenties 
terugdraaien extra 
zaalhuur verhoging

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Positief

Het college staat positief tegenover het dictum zoals opgenomen in de
motie. De overwegingen die genoemd worden in de motie worden niet
volledig gedeeld. Op grond van actuele verhuurcijfers van het
Sportbedrijf kan de raad een beeld worden gegeven van de
daadwerkelijk impact van de huurverhoging voor de sportmogelijkheden
voor inwoners.
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M13
GL, 

PvdA, 
CDA

Bezuinigingsopties

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Neutraal

Het college staat neutraal tegenover deze motie. In een normaal jaar
worden de kaders gesteld in de kadernota en heeft de
programmabegroting een minder zwaarwegend karakter. Indien de raad
dit wenst kan er bij de programmabegroting wederom gekeken worden
naar aanvullende mogelijkheden, die overigens voor een groot deel al
in een eerder stadium zijn besproken. In de voorbereiding op de
programmabegroting 2020 - 2023 heeft het college de raad reeds
diverse bezuinigingsmogelijkheden geïnventariseerd, waarover de raad
op twee avonden met elkaar in gesprek is gegaan. Een deel van deze
bezuinigingsmogelijkheden is uiteindelijk daadwerkelijk aan de raad
voorgelegd en conform besloten in de programmabegroting.
Bezuinigingsmogelijkheden die destijds niet zijn geeffectueerd zijn vaak
nog steeds valide mogelijkheden. 

M14 GL
Transitiefonds 2.0

AANGEPAST

J. van den 
Heuvel

Ontraden

De motie is aangepast voor wat betreft de formulering, echter de
strekking is ongewijzigd. Het college ontraadt deze motie. Gezien de
tekorten binnen het sociaal domein zullen er keuzes gemaakt moeten
worden. Deze keuzes staan uitgewerkt in de Aanpak Sociaal Domein,
die de raad begin juni zal ontvangen. Implementatie van deze
maatregelen zal enige tijd in beslag nemen, maar zullen wel
daadwerkelijk geeffectueerd moeten worden.

M15
GL, 
PVV

Uitstel vaststelling 
Kadernota

AANGEPAST /
MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Ontraden

In de aangepast motie wordt het college niet langer opgedragen de
besluiten over de kadernota als indicatief te beschouwen. Wel wordt het
college opgedragen de besluiten over de kadernota in een aparte
sessie tegen het licht te houden en tijdig ter voorbereiding op de
begroting zo nodig of desgewenst bij te stellen (dit naar aanleiding van
ontwikkelingen omtrent het gemeentefonds, het sociaal domein en de
inventarisatie van effecten gerelateerd aan de coronacrisis en
dergelijke). 

In de kadernota 2021 - 2024 wordt het financieel perspectief
geactualiseerd en worden er een aantal richtinggevende uitspraken
gedaan. Na vaststelling van de kadernota wordt er met de
voorbereiding op de programmabegroting gestart. Er volgt nog input
vanuit de sessies over het sociaal domein, de meicirculaire moet nog
doorgerekend worden en er moet nog meer zicht ontstaan op de
structurele effecten van de coronacrisis. Er zal in september veel
samenkomen en op dat moment wordt er een programmabegroting aan
de raad voorgelegd, op basis van de meest recente inzichten. 

Het college ontraadt deze motie. Het organiseren van nog een separate
sessie, waarin al deze genoemde onderwerpen bij elkaar gebracht
worden, is praktisch lastig uitvoerbaar. Feitelijk is de
programmabegroting 2021 - 2024 het document waarin wordt gedaan
wat met de motie wordt gevraagd. Op dat moment is het aan de raad
om de keuzes te maken.

M16 CU INGETROKKEN
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A1
PvdA, 
PVV, 
GL

Uitgestelde 
besluitvorming 
kadernota

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Ontraden

Het college ontraadt dit amendement, omdat uitstel van de kadernota
het begrotingsproces nog verder onder druk zet. Besluitpunten 0 tot en
met 35 gaan over onontkoombare ontwikkelingen en actualisaties, die
een effect hebben op het financieel perspectief 2021 - 2024. Op de zes
onderdelen die op PM staan na zijn dit zaken die naar verwachting niet
wijzigen richting de programmabegroting 2021 - 2024. Mocht dat op
een enkel onderdeel wel zo zijn zal er uiteraard een voorstel tot
bijstelling aan de raad worden voorgelegd in de programmabegroting.
Wat resteert is een zuiver uitgangspunt, op basis waarvan de
inhoudelijke discussie kan worden gevoerd in de raad. Op het moment
dat er meer duidelijkheid is omtrent de doorwerking van de coronacrisis
zal de raad hierover worden geïnformeerd. Dat geldt ook wanneer de
meicirculaire 2020 is doorgerekend.

Bij besluitpunt 36 worden een aantal majeure ontwikkelingen
beschreven, die op termijn waarschijnlijk om budgetruimte gaan vragen.
De raad wordt gevraagd zich hierover uit te spreken, zonder dat hierbij
onomkeerbare keuzes worden gemaakt. 
Voor wat betreft besluitpunten 37 tot en met 42 geldt dat er enkele
incidentele voorstellen worden voorgelegd, met dekking uit de reserve
ontwikkeling stad. 

A2

IP, 
CDA, 
FvO, 
CU, 

PVV, 
VVD, 
ML

Vergoeding fractie--
ondersteuners

MEER INDIENERS

Raad Neutraal

Dit is aan de raad.

A3 CU INGETROKKEN

A4

NPNL – 
fietsbewegwijzering

VERVALLEN (= 4a en 
4b geworden)

A4a
Fietsbewegwijzering

NIEUW

P. Schot
J. van den 

Heuvel
Neutraal

Het college stond neutraal tegenover het oorspronkelijke amendement
A4, waarin werd voorgesteld de jaarlijkse dotatie aan de voorziening
groot onderhoud gemeentelijke gebouwen te verlagen en daarmee
twee wenselijke voorstellen van dekking te voorzien. Dit amendement is
nu gesplist in 4a en 4b.

Het nadeel van variant 1, ten opzichte van variant 2, is dat er na de
periode van 10 jaar aanvullend budget beschikbaar gesteld moet
worden voor het uitvoeren van groot onderhoud aan de gemeentelijke
gebouwen. Het voorstel van het college gaat uit van 20 jaar lang
€119.000 per jaar (variant 1 komt neer op 10 jaar lang €35.000 en
daarna 10 jaar lang €203.000). 

Mocht dit amendement worden aangenomen wordt het ingezet, ook wat
het college betreft, op wenselijke ontwikkelingen (dat geldt voor zowel
de Fietsbewegwijzering in amendement 4a, als Nationaal Park Nieuw
land in amendement 4b). Op het moment dat er in de toekomst
financiële ruimte ontstaat zal ook het verhogen van de voorziening
meegenomen worden, zodat het toereikend blijft ook na de periode van
10 jaar.

A4b

Nationaal park Nieuw 
Land

NIEUW

P. Schot
J. van den 

Heuvel
Neutraal

Zie de toelichting op A4a.

A5 IP, FvO
Agora

MEER INDIENERS
P. Schot Ontraden

Het voorstel is in lijn met hetgeen is beschreven bij besluitpunt 28 in de
Programmabegroting 2017. De stichting Agora heeft in de afgelopen
jaren goede stappen gezet in de verbetering van de exploitatie, waarbij
in achtereenvolgende jaren een positief exploitatieresultaat is gehaald
en het negatief eigen vermogen aanmerkelijk is teruggebracht. 

Collegereactie op ingediende amendementen
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A6 IP, FvO

Compensatie inflatie 
gesubs. Instellingen

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Ontraden

Het college ontraadt dit amendement, omdat gesubsidieerde
instellingen ook geconfronteerd worden met stijgende kosten door
inflatie. De instellingen hebben in de afgelopen jaren diverse
bezuinigingen doorgevoerd en hebben het op dit moment ook lastig in
verband met de effecten van de coronacrisis. Het niet- indexeren zorgt
voor nog meer druk op de uitvoering.

A7 GL
middelen vrijspelen 
zonder bedrag, geen 
prioritering vooralsnog

J. van den 
Heuvel

Neutraal

Het college staat neutraal tegenover dit amendement. De intentie van
het college was ook om de raad mee te nemen met deze majeure
ontwikkelingen en de toekomstige vraag om budgetruimte. Door voor te
sorteren op dit soort ontwikkelingen en commitment uit te spreken is
aan de voorkant helderheid over de financiële (on)haalbaarheid van dit
soort ontwikkelingen. Nader onderbouwing van de afzonderlijke
onderdelen volgt in een later stadium, zoals ook is toegelicht bij de
beantwoording van de technische vragen.

A8 PvdA
Dekking majeure 
investeringen

J. van den 
Heuvel

Ontraden

Het college ontraadt dit amendement. Gezien de financiële
onzekerheden kan het college deze gedachte wel volgen, maar het
wordt nodeloos ingewikkeld. Overigens biedt het ook weinig zekerheid
voor de investeringsbeslissingen, omdat deze ontwikkeling onzeker is.

A9 CDA
concrete bezuinigings-
voorstellen

J. van den 
Heuvel

Ontraden

Het college ontraadt dit amendement, omdat de gevraagde informatie
nog niet in alle gevallen te geven is. Het is overigens nadrukkelijk niet
de bedoeling bij besluitpunt 36 om de raad een besluit te laten nemen
over de inzet van middelen die niet beschikbaar zijn. Er wordt slechts
voorgesteld te onderschrijven dat er binnen het financieel perspectief
2021 - 2024 op termijn €1.500.000 vrijgespeeld moet worden. Het is de
opdracht aan het college om een programmabegroting voor te leggen
met bezuinigingsmogelijkheden, waarmee het mogelijk is om deze
middelen hiervoor vrij te maken. Het is nog altijd aan de raad om dit
uiteindelijk te bekrachtigen en vervolgens op basis van specifiek
uitgewerkte voorstellen over te gaan tot besluitvorming (ten aanzien
van investeringen).

A10 D66 LNL ontwikkelagenda
J. 

Sparreboom
Ontraden

Het college ontraadt dit amendement in verband met de formulering.
Het college zou positief kunnen adviseren als de tekst wordt aangepast
in: 'de raad nog voor de begroting een ontwikkelagenda voor te leggen
met investeringen waarvan de kapitaallasten optellen tot het bedrag
van €1.500.000. Hierbij wordt rekening gehouden met de 'bestaande
stad' en de besluiten die genomen zijn met betrekking tot LNL.

A11

PvdA, 
VVD, 
D66, 

SP, GL, 
FvO, 

ML, IP, 
JL

LNL besluitvormende 
voorstellen , geen 
volgorde prioriteiten

AANGEPAST / 
MEER INDIENERS

J. 
Sparreboom

Positief

In de tekst van het aangepaste amendement is slechts het woord 'als'
vervangen door het woord 'alsmede'. Het college staat ongewijzigd
positief tegenover de strekking van dit amendement. Wij begrijpen de
wens van de raad tot meer onderbouwing van de genoemde
investeringen. Elke investering zal daarom ook in de vorm van een
raadsvoorstel ter besluitvorming aan de raad voor worden gelegd. Om
snelheid te houden in het programma en in te kunnen spelen op kansen
die zich voordoen willen we wel snel kunnen schakelen. 

A12
CU, IP, 

FvO

herprioritering majeure 
onderwerpen

MEER INDIENERS

J. 
Sparreboom

Neutraal

Het college staat neutraal tegenover dit amendement. Het college heeft
reden gehad om de prioriteiten op deze wijze te rangschikken.
Bepaalde ontwikkelingen spelen al op kortere termijn en staan om die
reden hoger in de rangschikking. Het Fietspakhuis is bijvoorbeeld
aangestipt als prioriteit nummer 1, omdat het onderdeel uitmaakt van
de ontwikkeling van het Theaterkwartier (bioscoop, horeca en woningen
worden tegelijk ontwikkeld met het fietspakhuis, waardoor dit stukje van
de stad af is). Kustontwikkeling staat benoemd als prioriteit nummer 5,
niet omdat het minder belangrijk is maar meer omdat er nog gestart
moet worden met de planuitwerking (op basis hiervan wordt op termijn
duidelijk welke kansen er liggen op cofinanciering en dan wordt ook
duidelijk welke investering van de gemeente wordt gevraagd). 

A13 IP INGETROKKEN

A14 IP INGETROKKEN
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A14A
CU, IP, 

FvO

aanzuiveren 
raadsbudget vrij 
besteedbaar

MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Neutraal

Het college staat neutraal tegenover dit amendement. Het gaat over de
afweging van het vrij inzetbare budget voor de raad.  

A15

IP, 
FvO, 
CU, 
PVV, 

JL, GL

Lelyarchief

AANGEPAST /
MEER INDIENERS

P. Schot Neutraal

In het oorspronkelijke preadvies gaf het college aan neutraal te staan
tegenover het amendement. Dit preadvies blijft ongewijzigd. De dekking
wordt gewijzigd met dit amendement, in die zin dat de benodigde
€20.000 wordt gedekt vanuit de voor de raad beschikbare middelen. In
de toelichting bij het oorspronkelijke amendement werd nog een
suggestie gedaan voor de locatie voor de collectie (die zinsnede is in
deze aangepaste versie verwijderd). 

A16 PvdA

breder uitgewerkt 
bezuinigingsvoorstel 
jeugdhulp

AANGEPAST

N. den Os Positief

In het oorspronkelijke preadvies werd dit amendement nog door het
college ontraden. Met dit amendement wordt de besluittekst in lijn
gebracht met de intentie van het college, waarmee het college er
positief over kan adviseren. 

Toelichting: met de zinsnede 'minder maatwerk' doelt het college op de
afname van beschikte jeugdhulp (individuele voorzieningen) en niet een
afname van de op maat gemaakte voorzieningen. Dit betekent dat de
gemeente nog steeds hulp biedt, maar op een andere manier dan
verwijzen naar een relatief duur gespecialiseerd traject. 

A17

LL, JL, 
PVV, 
VVD, 
PvdA, 
CDA, 
IP, ML

kwaliteitswaarborgen 
jeugdhulp

AANGEPAST /
MEER INDIENERS

N. den Os Positief

Het amendement is gewijzigd, maar heeft nog steeds dezelfde
strekking. Met A16 wordt besluitpunt 43 vervangen, wat met het
oorspronkelijke amendement 17 juist weer ongedaan gemaakt zou
worden. Om die reden is is A17 gewijzigd en wordt het uiteindelijke
besluit 43 aangevuld (met de zin "waarbij de kwaliteitswaarborgen zijn
opgenomen"). 

Het college staat positief tegenover dit amendement. Het borgen van
kwaliteit binnen de Jeugdhulp vormt ook binnen de Aanpak Sociaal
Domein een belangrijk uitgangspunt. 

A18 GL, CU

geen bezuiniging 
welzijn, aanpassen 
CML

AANGEPAST / 
MEER INDIENERS

N. den Os
J. 

Sparreboom
Ontraden

In het aangepaste amendement wordt een nieuwe uit te werken
bezuinigingsrichting toegevoegd met als naam 'Economische promotie,
acquisitie en de bijdrage aan CML - herbezinning en herprioritering'.
Het college ontraadt dit amendement: de mening dat er een zekere
scheefgroei is ontstaan die gecorrigeerd moet worden, wordt niet
gedeeld. De verdere economische ontwikkeling van Lelystad is van
cruciaal belang, zeker gezien de gewenste groei van de stad. 

A19
PvdA, 
D66

INGETROKKEN

A19a

SP, 
PvdA, 
D66, 
VVD, 
FvO, 

JL, ML, 
PVV

Bezuinigingsvoorstel 
welzijn

NIEUW

N. den Os Positief

Het college staat positief tegenover dit amendement. Het was niet de
intentie van het college op vooruit te lopen op de nog aan de raad aan
te bieden Aanpak Sociaal Domein. In dit document zal integraal
gekeken worden naar de opgave op het brede gebied van de Wmo /
Welzijn. Op basis daarvan zullen vervolgens voorstellen aan de raad
worden voorgelegd. 

A20
CDA, 
FvO

bepaalde doelgroepen 
niet

N. den Os Ontraden

Het college ontraadt dit amendement, omdat het qua proces
vooruitloopt op de nog aan de raad aan te bieden Aanpak Sociaal
Domein. Hierin worden integraal en concreet voorstellen gedaan op het
vlak van Welzijn en Wmo. Op basis daarvan kan de raad de verdere
discussie voeren.

A21 CU INGETROKKEN
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A22
GL, JL, 

SP

Participatie

AANGEPAST /
MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Positief

In de bundel staat dat dit amendement is aangepast, het is echter
ongewijzigd. Het college staat positief tegenover dit amendement. Er is
een groep Lelystedelingen die al langer tijd aan de kant staat. Met het
aan uw raad voor te leggen voorstel Aanpak Sociaal Domein wil het
college een extra opdracht aan het Werkbedrijf verstrekken om deze
groep naar werk te begeleiden. Dit willen we combineren met een nog
sterkere focus op werk bij de intake en begeleiding van mensen in de
uitkering. Met de infrastructuur binnen de social firm, de goede
ervaringen met ons werkbedrijf en een herijking van de werkprocessen
en afspraken met uitvoerders zien wij hier mogelijkheden om een
inhoudelijke perspectief te bieden aan mensen met een afstand tot de
arbeidsmarkt. Door deze aanpak willen wij een besparing op het BUIG
budget realiseren waardoor Lelystad voordeel gemeente wordt.

A23
LL, 

PvdA, 
PVV

vermindering budget 
bestuursondersteuning 
college

AANGEPAST /
MEER INDIENERS

PREADVIES VAN 
ONTRADEN NAAR 
POSITIEF

N. den Os Positief

Het amendement is gewijzigd, in die zin dat bij de programmabegroting
de bestuursondersteuning in lijn gebracht moet worden met de omvang
van het college van dat moment.

In deze vorm staat het college positief tegenover dit amendement.
Hierbij wordt ervan uitgegaan dat de situatie tot aan de verkiezingen
ongewijzigd blijft en dat er na de verkiezingen 5 wethouders plaats
zullen nemen in het nieuwe college.

A24

VVD, 
FvO, 
ML, 

PVV, 
IP, LL

Brevriezen loonkosten

NIEUW / 
AANGEPASTE TEKST 
/
MEER INDIENERS

N. den Os Positief

Het college staat positief tegenover de strekking van dit aangepaste
amendement. Hoewel de tekst in de toelichting van het amendement
niet volledig wordt onderschreven, is het college het wel eens met de
achterliggende gedachte dat er kritisch omgegaan moet worden met de
uitbreiding van formatie. De huidige loonsom wordt hierbij gezien als
leidend en in de aankomende jaren is dit dan ook taakstellend- los van
eventuele wettelijke verplichte stijging als gevolg van cao afspraken.
Slechts bij uitzondering wordt er een voorstel aan de raad voorgelegd
voor uitbreiding van formatie, maar alleen wanneer er goed
beargumenteerd kan worden waarom uitvoering binnen de bestaande
capaciteit niet mogelijk is.

A25 VVD

16% inhuur

NIEUW / 
AANGEPASTE TEKST
MEER INDIENERS

N. den Os Positief

Het college staat positief tegenover de strekking van dit aangepaste
amendement. Het is hierbij wel zaak bepaalde zinsneden in het
amendement goed te definiëren. Zo staat er bijvoorbeeld in het
amendement: 'hierbij is het nadrukkelijk niet toegestaan dat een inlener
1:1 op een reguliere formatieplaats wordt ingezet'.
 
Een principeverbod maakt dat de handelingsvrijheid ernstig wordt
beperkt en dit resulteert in behoorlijke problemen voor wat betreft de
werkbaarheid. In voorkomende gevallen zal tijdelijke inhuur op een
reguliere formatieplaats nog steeds noodzakelijk zijn. Binnen bepaalde
teams is het bijvoorbeeld gebruikelijk om een aantal formatieplaatsen
niet in te vullen, zodat er ruimte is om specifieke expertise gedurende
het jaar in te huren. Hiermee kan piekbelasting worden opgevangen,
kan specifieke kennis worden ingezet op zware dossiers die zich
voordoen in een bepaald jaar. De organisatie blijft zo flexibel en
wendbaar, wat per saldo veel efficiënter en effectiever werkt. 

Het college gaat ervan uit dat het amendement geen principeverbod op
wil leggen, maar wel het principe wil benadrukken dat terughoudend om
moet worden gegaan met inhuur. Het college onderschrijft de gedachte
dat het niet de bedoeling is om vaste formatie structureel in te vullen via
inhuur. Indien dit amendement wordt aangenomen zal het college er
invulling aan willen geven conform de door het college gegeven reactie.

A26 IP INGETROKKEN
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A27 LL
noorderwagenplein, 
koopmanshof, MRA

N. den Os Ontraden

Het college ontraadt dit amendement. Met het opnemen van bijlage 1
bij de kadernota heeft het college inzichtelijk gemaakt welke wenselijke
voorstellen niet aan de raad worden voorgelegd, in verband met het
ontbreken van de financiële middelen. Voor wat betreft Koopmanshof
worden er vanuit het groot onderhoud ontwikkelingen in gang gezet.
Voor wat betreft de ontwikkelingen omtrent Invest MRA wordt de raad
op de hoogte gesteld.

A28

JL, IP, 
GL, 

PVV, 
FvO, 
SP, 
CDA

veiliger fietsoversteek 
Wold

MEER INDIENERS

P. Schot Neutraal

Het college staat neutraal tegenover dit amendement. De benodigde
dekking voor dit amendement is nog beschikbaar binnen de reserve
ontwikkeling stad, aangezien daar nog een beperkt onbeklemd deel
beschikbaar is. De inzet hiervan is aan de raad. 

A29

JL, 
PvdA, 
FvO, 
D66

externe kennis en 
expertise (pagina 32)

MEER INDIENERS

P. Schot Positief

Het college staat positief tegenover dit amendement. Zoals ook bij de
beantwoording van de technische vragen is aangegeven is de
onderbouwing en het bijbehorend besluitpunt onder punt 43 abusievelijk
niet opgenomen in de kadernota. De benodigde dekking wordt alsnog
beschikbaar gesteld via dit amendement. De bijbehorende
(weggevallen) tekst bij deze bijstelling luidt:

In 2020 en 2021 zal gewerkt worden aan de uitwerking van een aantal
(mogelijk) gevoelige dossiers. Hierbij valt te denken aan het
locatieonderzoek Skeave Huse, inclusief bijbehorende
participatietrajecten en het beleid rondom woonwagens. Voor dit soort
gevoelige dossiers is externe kennis en expertise noodzakelijk, met
name ten aanzien van de beeldvorming en een zorgvuldig
participatieproces met belanghebbenden en omwonenden in de stad.

A30

IP, 
FvO, 
CU, 

PVV, 
GL, 
VVD

handhaven parkeren 
luchthaven (pagina 40)

AANGEPAST /
MEER INDIENERS

P. Schot Neutraal

Het preadvies van het college blijft ongewijzigd, namelijk neutraal. Dit
betreft een wenselijk voorstel waar geen dekking voor is - en dat om die
reden dan ook niet aan de raad is voorgelegd. Het helemaal
verwijderen uit het overzicht van niet voorgelegde voorstellen maakt
wat dat betreft geen verschil. Mocht de parkeerdruk op termijn
toenemen als gevolg van de opening van de luchthaven wordt op dat
moment bezien in hoeverre de raad alsnog een voorstel moet worden
voorgelegd.

A31
GL, JL, 
PvdA, 

SP

continuïteit Urbn 
Village

AANGEPAST / 
MEER INDIENERS

N. den Os Positief

De wijziging van het amendement heeft betrekking op een
tekstverbetering. De oorspronkelijk afgegeven collegereactie wijzigt dus
niet. Het college staat positief tegenover dit amendement als bedoeld
wordt de samenwerking voort te zetten en het equivalent van 15.000
euro aan begeleiding in te blijven zetten voor URBN Village. Indien er
wordt bedoeld om in aanvulling hierop ook nog €15.000 aan middelen
beschikbaar te stellen ontraadt het college dit amendement.

De raad heeft €70.000 beschikbaar gesteld voor de begeleiding van
creatieve broedplaatsen. Momenteel wordt vanuit de begeleiding van
de creatieve broedplaats (Jongeren maken de Stad!) gedeeltelijk inzet
geleverd voor URBN Village. Het college verwelkomt dan ook de
betrokkenheid van de raad bij URBN Village. 

A32

CU, 
CDA, 
VVD, 

JL

OZB

AANGEPAST / 
MEER INDIENERS

J. van den 
Heuvel

Ontraden

De strekking van het gewijzigde amendement is ongewijzigd. Het
college ontraadt dit amendement. Conform het raadsprogramma heeft
het college een onderzoek gedaan naar de OZB verschuiving. Van de
resultaten daarvan heeft de raad op 16 april 2019 kennisgenomen.
Gebleken is dat er geen effect kon worden aangetoond op de leegstand
maar dat de maatregel wel opbrengstzekerheid aan OZB inkomsten
geeft en minder kosten aan procedures. Het terugdraaien van de
maatregel heeft verschillende nadelen zoals in de
onderzoeksrapportage is aangegeven.

A33 CU
NPNL, en A23 en 
Lelylijn

P. Schot Ontraden

Het college ontraadt deze motie, ondanks dat de bedragen naar
beneden toe zijn bijgesteld vragen deze wenselijke voorstellen nog
steeds om dekking (het ontbreken van dekking was de reden dat het
college dit niet heeft voorgesteld, ondanks dat het wenselijke
ontwikkelingen zijn).
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A34 LL

Onderzoeken veiligheid 
fietspaden

NIEUW

P. Schot Neutraal

De tekst van het amendement is op meerdere manieren te
interpreteren. Via A28 wordt al voorgesteld om €100.000 uit de ROS
beschikbaar te stellen voor de veiliger fietsoversteek Wold. In A34
wordt voorgesteld om 'wenselijk voorstel 6' toe te voegen ‘aan het
overzicht Incidenteel - Reserve Ontwikkeling Stad’, waarmee
waarschijnlijk hetzelfde wordt bedoeld. Net zoals bij A28 staat het
college daar neutraal tegenover. In aanvulling daarop stelt dit
amendement dat er een onderzoek gedaan moet worden naar de
veiligheid van de fietspaden in Lelystad, en vooral naar de veiligheid
van de fietspaden gelegen in de woonwijken. De raad heeft in de
begroting 2020 reeds €60.000 beschikbaar gesteld voor 'veiligste
fietsstad'. In de uitvoeringsagenda Mobiliteitsvisie staan concrete
onderzoeksprojecten naar fiersroutes benoemd, die hieruit gedekt gaan
worden.  


